
BRA ordförande och kanslichefen har missat "Murens fall" ! 
http://www.toni-schonfelder.com/swe.asp?id=85&q=journalister&ww=strong 
artikel från året 2000 
 
Tidningen res forum har börjat med " Vi granskar BRA ", bra, det kan behövas med 
så många "tröttmössor" som förlamar hela branschen, tyckte jag. Till dess jag läste 
svaren och omdömena. Förtvivlan återstår. Att BRA:s Ordförande samt kanslichef 
anser ett och annat, att tidningen hade fräckheten att starta sin granskning UTAN att 
fråga BRA om lov kan inte vara förvånande, eftersom personerna ifråga är uppväxta 
under en tidsperiod utan IT, utan granskande journalister, utan självständiga 
individer med krav på dem man avlönar eller tar på sig ett ansvar, i kollektivismens 
tidsanda och snart även utan medlemmar? Åså blev det också man försvann in i BR. 
Ordföranden var Bengt Ölvemark! 
 

 
 


